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مدیران باشـــگاه پرســـپولیس در تهران درســـت در روزی که قرار بود این تیم در 

رقابت های آســـیایی به میدان برود، قلم به دست شدند و بیانیه ای درباره پرونده 

برانکـــو ایوانکوویچ صادر کردند که تعجب همگان را برانگیخت. در این بیانیه با 

ناز کشـــیدن های کلامی از پروفسور نظیر جنتلمن دوست داشتنی، مرد شریف 

و... اعلام کردند که به احتمال زیاد پنجره های نقل وانتقالاتی باشـــگاه بســـته 

می شود ولی جای نگرانی نیست چراکه با پرداخت این بدهی همه چیز به روال 

عادی برمی گردد. هرچند نوشـــتن این بیانیه و اعلام رسمی بسته شدن پنجره 

نقل وانتقالات در روز بازی ســـرخ ها کار بسیار غیرحرفه ای بود اما موضوعی که 

جلـــب توجه می کـــرد اینجا بود که اگر این پول مثل دفعات قبل جور نشـــود و 

مدیران پرســـپولیس باز هم نتوانند در زمان تعیین شده با برانکو تسویه حساب 

کنند تکلیف چه می شود؟!

 نقل وانتقالات بهانه ای برای مدیران

بعد از اعلام فیفا مبنی بر فرصت یک ماهه برای پرداخت مطالبات برانکو، مدیران 

پرسپولیس با امیدواری هرجا که رسیدند مصاحبه و ادعا کردند که حتی پیش از 

پایان این مهلت می توانند بدهی به این مربی کروات را پرداخت کنند. البته هرچه 

به روزهای پایانی مهلت سرخ ها نزدیک تر می شدیم این حرف ها بیشتر از قبل رنگ 

می باخت و بهانه ها برای عدم واریز این مبلغ به حساب سرمربی اسبق آغاز شد. 

یکی از بهانه هایی که مدیران سرخ برای عدم پرداخت این پول به حساب برانکو 

آوردنـــد، موضوع فصل نقل وانتقالات و جذب بازیکنان جدید برای تیم بود. آنها 

ادعا می کردند که بعد از برگزاری جلسه هیات مدیره تصمیم گرفتند که به جای 

پرداخت پول برانکو، خزانه باشگاه را صرف خریدهای جدید و البته حفظ بازیکنانی 

مثل بشار رسن کنند. 

در این خصوص یکی از منابع نزدیک به باشـــگاه پرســـپولیس به »فرهیختگان« 

گفت: »کل پولی که پرسپولیسی ها در حساب داشتند همان پولی بود که کارگزار 

به حساب شان واریز کرده بود و مجموعا معادل ریالی 380 هزار یورویی بود که 

خبرش به بیرون درز کرد.«

از مجمـــوع این مبلغ حدود 2 میلیارد تومان برای پیش پرداخت بازیکنان جدید 

هزینه شـــده و بخشی هم برای پرداخت بدهی رسن و حدود 5 درصد از قرارداد 

بازیکنان. اما مدیران ســـرخ هرگز راجع به ایـــن موضوع حرفی نزدند که چطور 

و از چه منبعی می خواســـتند بیش از 400 هزار یوروی دیگر را برای تســـویه به 

برانکو تهیه کنند!

 بانک گردشگری اسپانسر پول برانکو نیست 

چندی پیش یک خبر در فضای مجازی دست به دست چرخید و باعث شد تا در 

گروه هـــای هواداری در فضای مجازی به موضوعی جهت کری خوانی هواداران 

ســـرخابی تبدیل شـــود. این موضوع هم مربوط به بانک گردشگری بود که بعد 

از حضور محمدحســـن انصاری فرد به عنوان مدیرعامل در پرسپولیس به عنوان 

اسپانسر روی پیراهن با این باشگاه به همکاری پرداخت و طبق اخبار قرار است 

این همکاری در لیگ بیستم هم ادامه داشته باشد. 

برخی از منابع بر این باور بودند که قرارداد جدید بانک گردشگری با پرسپولیس 

باعث شـــده تا اسپانسر ســـرخ ها بپذیرد که بدهی برانکو را از بابت قراردادی که 

با آنها دارد پرداخت کند تا مشـــکلی برای این باشـــگاه در آینده رخ ندهد و آنها 

بتوانند در شرایطی ایده آل به سایر مسائل جاری در باشگاه فکر کنند، اما یکی 

از معاونان باشگاه پرسپولیس در گفت وگو با »فرهیختگان« از این خبر ابراز تعجب 

کرد و گفت: »من نمی دانم که منبع این خبر کجاست اما همین اندازه می دانم 

که خبرهای اینچنینی که ریشه ندارد و صحت و سقم آن به تایید مسئولان باشگاه 

نرسیده است باعث می شود که هواداران ما گمراه شوند و در آینده سوءتفاهماتی 

بین باشگاه و آنها ایجاد شود.« 

این مســـئول در ادامه افزود: »از اول هم قرار نبود که پول برانکو را با اســـتفاده از 

بانک گردشـــگری پرداخت کنیم و اگر این طور بود از مدت ها قبل که قرارداد با 

این اسپانسر منعقد شده بود، این مبلغ را دریافت می کردیم و تا به امروز مشکل 

برانکـــو را حل کرده بودیم. ما برای این کار به دنبال منابع دیگری هســـتیم که 

امیدواریم به نتیجه برسد و در تاریخ جدیدی که به ما اعلام می شود این پرونده 

را جمع و جور کنیم.« 

 کارگزار مذاکره می کند

درخصوص نحوه پرداخت پول برانکو، یکی از منابع موثق و نزدیک به باشـــگاه 

پرســـپولیس اعتقاد دارد که تمامی اختیارات به کارگزار باشگاه داده شده و آنها 

درحال مذاکره با یک اسپانســـر جدید هستند که می تواند همکاری پرسودی را 

با سرخ ها آغاز کند و اگر این قرارداد نهایی شود، قطعا تمام پول برانکو در زمان 

مقرر به او پرداخت می شود و دیگر نیازی نیست که هواداران پرسپولیس نگران 

این پرونده در فیفا باشند. 

طبق ادعای این فرد، مذاکرات کارگزار با این اسپانســـر به شـــکل خوبی پیش 

می رود و به احتمال زیاد ظرف 4، 5 روز آینده به قرارداد نهایی منجر می شـــود. 

اگر قرارداد طی این روزها به امضای طرفین برســـد بلافاصله پیش پرداخت این 

همکاری که می تواند تمامی پول برانکو را تامین کند تحویل کارگزار می شود تا 

بعد از تبدیل آن به یورو به حساب برانکو در عمان واریز شود. 

 پرسپولیس آلترناتیو ندارد!

موضوع نگران کننده در این بین آنجایی است که مشخص نیست اگر این قرارداد 

به هر دلیلی نهایی نشد و طرفین به توافق نهایی دست پیدا نکنند، پرسپولیسی ها 

چگونه می خواهنـــد مطالبات برانکو را پرداخت کنند. چراکه ظاهرا این قرارداد 

آخرین راه حل سرخ ها برای تسویه حساب با مربی کروات است و پرسپولیسی ها 

هیچ آلترناتیوی برای تهیه پول ندارند.  مدیران پرسپولیس خیلی تلاش می کنند 

کـــه ایـــن تیر آخر به هدف بخورد چراکه می دانند فضای بســـیار بدی علیه آنها 

در فضـــای مجـــازی به راه افتاده و اگـــر در فرصت جدید هـــم نتوانند با برانکو 

تسویه حســـاب کنند و جرایم سنگین تری نظیر کســـر امتیاز و سقوط به دسته 

پایین تر یقه پرســـپولیس را بگیرد، هواداران این تیم آرام نخواهند نشست و این 

مدیران نه چندان محبوب، بیشتر از قبل مورد انتقاد آنها و رسانه ها قرار می گیرند!
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»فرهیختگان« گزارش می دهد؛ قرار نیست قرمزها پول برانکو را از بانک گردشگری بگیرند

وی اسپانسر جدید  پنجره و امتیازهای پرسپولیس در گر
آرش محمدی

  روزنامه نگار

  گفت وگو

تیـم شـهرخودروی مشـهد بـا کادری جدیـد شـروعی 

ناموفـق در لیـگ قهرمانـان آسـیا داشـت بـا ایـن حـال 

دوسـتداران ایـن تیـم امیدوارنـد مربیان جوان تیم شـان 

بتواننـد در ادامـه راه آبـروداری کـرده و لیـگ بهتـری را 

اسـتارت بزنند. به نظر می رسـد فصل پرفرازونشـیب قبل 

کـه بـا جدایـی یحیـی گل محمـدی بـه اوج خـود رسـید و 

بـه مهـدی رحمتـی ختـم شـد تمـام شـده و این تیـم قرار 

اسـت بـا ایـن مربـی و همـکاران اسـتقلالی اش به سـاحل 

آرامش برسـد. این بار برای اطلاع از وضعیت تیم فوتبال 

شـهرخودرو و حواشـی مربـوط بـه آن بـا یکـی از مربیـان 

ایـن تیـم مشـهدی در قطـر صحبـت کردیـم. گفت وگوی 

»فرهیختـگان« بـا  محمـد نـوازی را در ادامـه می خوانیـد. 

وضعیت تیم پس از بازی با الاهلی چطور است؟ 

اوضـاع خـوب نیسـت چـون فاصلـه بیـن بازی هـا بسـیار کـم 

اسـت. از طرفی شـرایط برای تمرین مناسـب نیسـت. فاصله 

هتـل تـا محـل تمریـن زیـاد اسـت و اغلـب تیم هـا ترجیـح 

می دهنـد بـرای تمریـن ایـن فاصلـه را طـی نکننـد. از ایـن رو 

بـرای بـازی مجـدد بـا الاهلی در یک سـالن کوچـک ریکاوری 

کردیـم و راهـی اسـتخر شـدیم. از طرفـی فرصتـی کـه بـرای 

اسـتفاده از این سـالن کوچک به ما می دهند محدود اسـت و 

اگر لازم باشـد بازیکنی بیشـتر تمرین کند و یا برنامه تمرینی 

خاصـی بـرای یـک بازیکـن و حتی مصدومان داشـته باشـیم 

امـکان اسـتفاده از سـالن وجـود ندارد. 

توقـع عملکـرد بهتـری داشـتیم ولی شکسـت خوردید. 

دلیلـش چـه بود؟ 

به خاطـر برخـی مشـکلات پنجـره نقل وانتقالات تیم ما بسـته 

بـود. از ایـن رو موفـق نشـدیم بـا بازیکنـان مـورد نظر قـرارداد 

ببندیـم. چنـد نفـری هم از تیم جدا شـدند و دسـتمان خالی 

شـد. با این شـرایط کار برای مربی سـخت اسـت. فاصله کم 

بیـن بازی هـا و عـدم شـناخت از حریفـان نیـز مزیـد برعلـت 

می شـود و قـدرت خـود را از دسـت می دهیـم. بـا ایـن حـال 

معتقـدم بـد بـازی نکردیـم و بازیکنـان همـه تـوان خـود را 

گذاشتند. با وجود همه تلاش ها با یک گل شکست خوردیم 

و ایـن ناراحـت کننـده اسـت. مـا حتـی می توانسـتیم در ایـن 

بـازی بـه حریـف گل بزنیـم و همان طـور کـه در مصاحبه های 

قبلـی گفتـم داور یـک پنالتـی بـرای مـا نگرفـت. بـد شـانس 

بودیـم کـه بازنـده ایـن بـازی شـدیم. بایـد اعتـراف کنـم بازی 

راحتی نبود و با توجه به مشـکلات برای ما سـخت تر هم شـد. 

برای بازی دوم هم همین شرایط را دارید؟ 

الاهلـی تیـم ضعیفـی نیسـت از ایـن رو کار بـرای مـا سـخت 

اسـت. همـه تیم هـا از نفـرات جدیـد اسـتفاده می کنند و فکر 

می کنـم به جـز تیـم مـا تیـم اسـتقلال نتوانسـت از بازیکنـان 

جدیدش به دلیل بسـته بودن پنجره نقل وانتقالات اسـتفاده 

کنـد. بـا ایـن حـال مـا تـلاش می کنیـم تـا نتیجـه بهتـری رقم 

بخـورد ولـی وقتـی نصـف تیم مـان در تهـران اسـت چطـور 

می توانیـم بـا تیمـی کـه همـه توانش را بـه کار می گیرد رقابت 

کنیـم. بـا ایـن حـال همـه توان مـان را بـرای کسـب پیـروزی 

بـه کار می گیریـم چـون از ایـن جـا بـه بعد دسـت خداسـت. 

کـی قـرار اسـت ایـن مشـکل برطـرف شـود و پنجـره 

شـود؟  بـاز  نقل وانتقالات تـان 

پنجـره نقل وانتقـالات بـاز شـده اسـت. چـون مـا فقـط یـک 

بدهـی داشـتیم و آن را مالـک باشـگاه پرداخـت کـرد. از ایـن 

جهت دیگر مشـکلی وجود ندارد. موضوع این اسـت که پول 

دیـر پرداخـت شـد. از ایـن رو تـا مراحـل اداری و کاغذبازی ها 

را طـی کنـد زمـان را از دسـت دادیـم و موفـق نشـدیم قـرارداد 

نفرات جدید را رسـمی کرده و با خود به این بازی ها بیاوریم. 

رحمتی روی سـکوها بود و شـما کنار خط. مسـئول فنی 

اول تیـم محمد نوازی اسـت یـا مهدی رحمتی؟ 

مسـئول اصلـی و سـرمربی تیـم مهـدی رحمتـی اسـت و مـا 

کمک هـای او هسـتیم. امـا رحمتـی مـدرک لازم بـرای 

حضـور روی نیمکـت به عنـوان سـرمربی را نـدارد از ایـن 

رو به عنـوان بازیکـن روی سـکوها رفـت و چـون مصـدوم 

بـود بـازی نکـرد. ابتـدا قـرار بـود خـود رحمتـی درون دروازه 

بایسـتد ولـی مصدومیـت بـه او اجـازه نـداد. از طرفـی همـه 

بازیکنـان ذخیـره در همـه تیم هـا بایـد روی سـکوها مسـتقر 

شـوند و اجـازه ندارنـد کنـار زمیـن قـرار بگیرنـد به ایـن ترتیب 

او هـم روی سـکوها بـود. 

بـا وجـود اینکـه تیمـی خصوصـی هسـتید موفق شـدید 

در بـازار نقل وانتقـالات نفـرات مـورد نظـر خـود را جـذب 

؟  کنید

متاسـفانه از نظـر مـن دلال هـا در قیمـت بازیکنـان بسـیار 

تعییـن کننده هسـتند. آنها رقم هـا را بالا می برند و بازارگرمی 

می کننـد. بازیکـن دویسـت، سـیصد میلیونـی فصـل قبـل، 

حـالا سـه چهـار میلیـارد پـول می خواهد. مگـر چنین چیزی 

می شـود؟ این اتفاقات در فوتبال ما قشـنگ نیسـت. هرکس 

انـدازه توانـش پـول خرج می کند و هـر بازیکنی مبلغی دارد، 

نمی دانـم ایـن مبالـغ از کجـا آمـده اسـت! به نظر من بیشـتر 

ایـن بازیکنـان بـه جـای اینکـه بـه فکـر فوتبـال بازی کـردن و 

لذت بردن از فوتبال و اسـتفاده از توانایی هایشـان باشـند به 

فکـر پول درآوردن هسـتند. بـرای همین بازار گرمی می کنند 

و برایشـان مهم نیسـت با چه تیمی و در چه شـرایطی قرارداد 

می بندند. 

در لیسـت تان بازیکنی وجود داشـت که به خاطر همین 

قیمت های بالا از خریدش منصرف شـده باشـید؟ 

قطعا وجود داشـت. ما دفاع جلو، گلر و مهاجم می خواسـتیم 

و نتوانسـتیم به خواسـته اولیه خود برسـیم. متاسـفانه در این 

بازار آشـفته و عجیب، توان خرید بازیکن نداشـتیم. 

تیم های لیگ برتری پر شـده از مربیان جوان مثل شـما 

به نظر می رسـد نسـل مربیان درحال عوض شـدن است!

کامـلا همین طـور اسـت. مـن فکـر می کنم با توجـه به نیروی 

جوانـی کـه وجـود دارد مربیانـی کـه قبـلا کار می کردند بهتر 

اسـت بازنشسـته شـوند. جوان هایـی با مدرک معتبـر، انگیزه 

و پتانسـیل زیـاد آمده انـد که بسـیار توانا هسـتند. هم 

سـابقه خـوب دارنـد و هـم می خواهنـد خـودی 

نشـان دهند. به نظر من اتفاق خوبی اسـت و 

مدیـران و مالکان برای پیشـرفت این 

نسـل بایـد حوصلـه کننـد. 

صبـور بـودن فاکتـور اصلـی کمـک 

بـه این روند اسـت. 

فکر می کنی دلیل این تغییر چیست؟ 

مربیـان جـوان ریسـک پذیر تر هسـتند. 

حوصله و توان و جرات استفاده از بازیکنان 

جـوان را دارنـد. همیـن اتفـاق در تیم ما رخ 

داد. ما بازیکنان جوان را به خدمت گرفتیم 

و چنـد باتجربـه را در کنارشـان قراردادیـم. 

هـم از نیـروی جـوان اسـتفاده می کنیـم و 

هـم از تجربـه باتجربه هـا بهـره می بریـم. 

ایـن اتفـاق بـرای آینـده فوتبـال مـا و حتـی 

تیـم ملـی خـوب اسـت. بالاخره بایـد از یک 

جایـی شـروع کـرد و فکـر می کنـم اینجـا 

همان جاسـت. 

بـا توجـه بـه اینکـه در قطـر بـا رقبـای 

بـه  آنهـا  و  آسـیایی هم جـوار هسـتید 

خوبـی از مربیـان و بازیکنـان خارجـی 

اسـتفاده می کننـد نظـرت در مـورد قانون 

منع اسـتفاده از مربی و بازیکن خارجی در 

ایـران چیسـت؟ 

حضـور خارجی هـا در ایـن تیم ها بسـیار تاثیرگذار 

اسـت. ایـن رونـد را می توانـد در مقایسـه با تیم های 

حـوزه خلیـج فارس از سـال ها قبل تـا کنون به خوبی 

بازیکنـان و مربیـان  تاثیـر حضـور  حـس کـرد. 

باکیفیت در تیم های باشـگاهی آنها واقعا 

مشـهود اسـت و می تـوان دیـد کـه در تیـم ملـی این کشـورها 

هـم اثـر خـود را گذاشـته اسـت. آن تیم ها در کنـار 4 نماینده 

ایرانـی قـرار گرفتنـد و می تـوان به راحتـی تفـاوت اسـتفاده از 

بازیکنـان خارجـی باکیفیـت و بی کیفیت را در عملکرد تیم ها 

مشـاهده کرد. متاسـفانه شـرایط در کشور ما به گونه ای 

اسـت کـه دلال ها بازیکـن می آورند و قرارداد ها چیزی 

جز آن اسـت که به نظر می رسـد از این رو فکر می کنم 

دلیـل وضـع ایـن قانون همین موضوع باشـد. 

یعنی موافق این تصمیم هستید؟ 

اگـر بخواهیـم کار فنـی و تخصصـی انجـام 

دهیـم بایـد فنـی بـه موضوع نـگاه کنیم 

و افـراد صاحـب تخصـص در ایـن مورد 

تصمیم بگیرند و بر آن نظارت داشـته 

باشـند. بایـد بازیکنانی و یـا مربیانی 

بیاینـد کـه بـر بـار فنـی مـا بیفزایند و 

فوتبال روز را به کشـور ما وارد کنند. 

از آنهـا چیـزی یـاد بگیریـم و در ازای 

هزینـه ای کـه برایشـان می شـود بـه 

فوتبـال مـا خدمت کننـد. اگر به این 

شـکل باشـد نـه تنهـا روی باشـگاه ها 

بلکـه در تیـم ملـی هـم تاثیـر خـود را 

خواهـد گذاشـت. آدم هـا بایـد پایبنـد 

بـرای  بایـد  را  شـرایط  ایـن  و  باشـند 

پایبنـدی فراهـم کرد. 

وضعیـت اسـتقلال هـم خیلـی آشـفته 

اسـت. به عنـوان بازیکـن سـابق ایـن تیـم 

شـرایط را چطـور می بینیـد؟ 

مـن مربـی تیـم دیگـری هسـتم و بـا وجـود همـه 

علاقه ای که به این تیم دارم فعلا درسـت نیسـت 

در مـورد آنهـا صحبـت کنم. در واقـع نمی خواهم 

در مـورد اسـتقلال حـرف بزنـم. ممکن اسـت این 

شـرایط بـرای هرکـدام از مـا پیـش بیایـد و بهتـر 

اسـت فعـلا چیـزی نگویم. من مربی شـهرخودرو 

هسـتم و امیـدوارم بـا کمـک حمیـداوی، مالـک 

ایـن باشـگاه اتفاقـات خوبـی بـرای مردم مشـهد 

و تیـم شـهرخودرو رخ دهـد و مـا نیـز بتوانیـم بـا 

حمایـت او و هـواداران مشـهدی روزهای خوبی 

را رقـم بزنیم.

نوازی در گفت وگو با »فرهیختگان«: با دست خالی به مصاف الاهلی رفتیم ولی بد بازی نکردیم

پنجره نقل و انتقالات مان باز و نصف تیم در تهران است
نسل مربیان عوض شده، بهتر است قدیمی ها بازنشسته شوند

نیلوفر مژدهی
روزنامه نگار

پایان شوی مدیران و تحقق محکومیت قابل پیش بینی

پنجره بسته شد، رسول پناه می رود؟
فرهیختـگان »باشـگاه پرسـپولیس باتوجـه به پایـان مهلت فیفا بـرای پرداخت 

مطالبـات برانکـو ایوانکوویـچ، بـا جریمـه دو محرومیـت نقل وانتقالاتـی مواجه 

شـد.« ایـن خبـری بـود کـه دیـروز منتشـر شـد و البتـه چنـدان هـم کسـی را 

متعجـب نکـرد. از مدتـی قبـل رفتارهای مدیران پرسـپولیس نشـان می داد که 

تـوان پرداخـت مطالبـات برانکـو را ندارند و مربی کروات هـم تمایلی به پذیرش 

درخواسـت تکـراری آنهـا بـرای گرفتـن وقت بیشـتر نشـان نـداد. از همان زمان 

کـه قرمزهـا شـروع به جـذب بازیکنان متعدد کردند، می شـد حدس زد که قرار 

اسـت بـه زودی اتفاقـی بیفتـد کـه آنهـا را از جـذب بازیکن منـع می کند. وقتی 

خبـر تمدیـد قـرارداد بشـار رسـن هـم منتشـر شـد، نوشـتیم کـه از پـول اندکی 

کـه بـرای پرداخـت بـه برانکـو ذخیـره شـده بود برداشـت شـده تا سـتاره عراقی 

بـه سرنوشـت ترابـی و علیپـور دچـار نشـود. کمـی بعد هـم مدیران باشـگاه این 

خبـر را تاییـد و تاکیـد کردنـد از برانکـو وقت می گیرند تا پنجره ها بسـته نشـود، 

امـا دیـروز بالاخـره این اتفـاق افتاد.

حـالا طـی نامـه فیفـا به باشـگاه پرسـپولیس آنها یک مـاه فرصت دارنـد تا برای 

فـرار از جرایـم بعـدی و بـاز کـردن پنجـره خـود، مطالبـات برانکـو را پرداخـت 

کننـد. حـالا نوبـت اسـترس بعـدی اسـت، آیا قرار اسـت قرمزها فصـل جدید را 

بـا منفـی 6 امتیـاز شـروع کنند؟ با این رویه ای که مدیران پرسـپولیس درپیش 

گرفته انـد، اصـلا امـر بعیدی نیسـت.

پرسـپولیس کـه پیـش از ایـن باتوجه بـه پایان مهلت خـود درخصوص پرداخت 

مطالبـات سـرمربی کـروات سـابق خـود با جریمه نقدی و مهلـت یک ماهه فیفا 

همـراه شـده بـود، طـی ایـن مـدت نیز نتوانسـت بـا برانکـو تسویه حسـاب کند 

و از کجـا معلـوم در ایـن فرصـت یک ماهـه بتوانـد ایـن پرونـده را مختومه کند.

برخـی منابـع نزدیـک بـه وزارت ورزش و جوانـان می گوینـد بـا اتفاقـی کـه رخ 

داده، بعیـد نیسـت بـه زودی رسـول پناه کـه مدت زمـان 6 ماهه سرپرسـتی اش 

در باشـگاه هـم تمـام شـده، بـه زودی فقـط عضو هیات مدیره باشـد و از سـمت 

سرپرسـتی کنـار بـرود تـا شـخص دیگـری به عنـوان سرپرسـت یـا مدیرعامـل 

انتخـاب شـود. جالـب اینکـه هیات مدیـره فعلـی قرمزهـا هـم نیاز بـه یک عضو 

جدیـد دارد!


